
VASA STAD  PROTOKOLL 

 

 

Sundom områdeskommitté 7.6.2023 
_________________________________________________________________________________________ 

 

Tid  Onsdagen 7.6.2023 kl. 18.00-19.15 

 

Plats  Via Teams 
 

 

ORDINARIE MEDLEMMAR 

Nilsson-Väre Marit ordförande  

Lindqvist Jonna vice ordförande    

Heinonen Susanna 

Ehrström Emine 

Nybacka Kjell   

Henriksson Elisabeth 

Sandin-Andersson Sofia 

Stenvall Kaj 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  Marit Nilsson-Väre  Jonna Lindqvist 

Underskrifter Ordförande   Sekreterare/protokollförare 

JUSTERING AV Plats och tid:  Via e-post, 7.6.2023 
 

Utses att          

justera                 

PROTOKOLLET 

OMFATTAR  Paragrafer 13-22 Sammanlagt 10    

PROTOKOLLET - Plats och tid: Vasa stads webbsida, 8.6.2023 
FRAMLAGT TILL 

PÅSEENDE 
 

Bevittnar   

Utdrags- 

bestyrkande 

Rättelseyrkande och besvärsanvisning som bilaga. 
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Protokolljusterarna 

 

__________________________________________________________________________________ 

Ärendelista 
 

 

13 § Mötets öppnande 

14 § Konstaterande av mötets laglighet och beslutförhet 

15 § Val av protokolljusterare 

16 § Områdeskommitténs medlemmar 2023-2025 

17 § Vägnamnsarbetsgruppens möten och kommentarer 

18 § Vasa stads nya generalplan, informationstillfället i Sundom skola och fortsatt arbete 

19 § Hamnvägens behov och sträckning 

20 § Bekämpning av invasiva arter i Sundom? 

21 § Aktuellt i Sundom under sommaren och hösten 

22 § Datum för nästa möte och mötets avslutande 
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Protokolljusterarna 

 

__________________________________________________________________________________ 

13 § Öppnande av mötet 
   

 

Ordförande Marit Nilsson-Väre, tfn 050-371 5515, marit.nilsson-vare(at)hanken.fi 

 

 

Beslut Ordförande öppnade mötet kl. 18.    
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Protokolljusterarna 

 

__________________________________________________________________________________ 

14 § Konstaterande av mötets laglighet och beslutförhet 
     

 

Ordförande Marit Nilsson-Väre, tfn 050-371 5515, marit.nilsson-vare(at)hanken.fi 

 

 

Beslut Mötet konstaterades lagenligt sammankallat och beslutfört.    
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Protokolljusterarna 

 

__________________________________________________________________________________ 

15 § Val av protokolljusterare 
  

 

Ordförande Marit Nilsson-Väre, tfn 050-371 5515, marit.nilsson-vare(at)hanken.fi 

 

 

Beslut Till protokolljusterare valdes Susanna Heinonen och Kjell Nybacka.  
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Protokolljusterarna 

 

__________________________________________________________________________________ 

 

16 §     Områdeskommitténs medlemmar 2023-2025  
   

 

Ordförande Marit Nilsson-Väre, tfn 050-371 5515, marit.nilsson-vare(at)hanken.fi 

  

    

Områdeskommitténs medlemmar väljs alltid för två år i rad, dock så att det är vanligt att dessa val föl-

jer kommunalvalens mandatperioder med byte av personer i huvudsakt vart fjärde år. Men mycket kan 

hända på 4 år och därför sker en extra check alltid efter en två års period.  

 

Sundom områdeskommitté har under åren 2021-2023 bestått av följande personer med ersättare: 

 

Nilsson-Väre Marit ordförande   ersättare: Jens Drud Hansen 

Lindqvist Jonna vice ordförande, sekreterare ersättare: Peter Finne 

Heinonen Susanna    ersätttare: Marko Heinonen 

Ehrström Emine    ersättare: Harri Vallin 

Nybacka Kjell    ersättare: Björn Peltonen 

Henriksson Elisabeth    ersättare: Petter Höglund 

Sandin-Andersson Sofia    ersättare: Taina Råtts 

Stenvall Kaj    ersättare: Eva Asplund 

 

Utav ovannämnda ordinarie medlemmar har följande önskat avgå:  

Kjell Nybacka  

Emine Ehrström 

 

 

 

Följande personer har meddelat att de ställer sig till förfogande för åren  

2023-2025: 

 

Nilsson-Väre Marit ordförande   ersättare: Drud Hansen Jens 

Lindqvist Jonna vice ordförande, sekreterare ersättare: Finne Peter 

Heinonen Susanna    ersätttare: Heinonen Marko 

Glad Agneta    ersättare: Vallin Harri  

Peltonen Björn    ersättare: Bagge Marita 

Henriksson Elisabeth    ersättare: Höglund Petter 

Sandin-Andersson Sofia    ersättare: Råtts Taina 

Stenvall Kaj    ersättare: Asplund Eva 

 

 

 

 Beslut  Enligt beredning. 
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Protokolljusterarna 

 

__________________________________________________________________________________ 

17 §      Vägnamnsarbetsgruppens möten och kommentarer 

      
 

Ordförande Marit Nilsson-Väre, tfn 050-371 5515, marit.nilsson-vare(at)hanken.fi 

 

 

Till arbetsgruppens medlemmar valdes 16.2.2023 utöver områdeskommittén följande Sundombor: Mi-

chael Borg, Mikael Sundin, Agneta Glad, Olav Östergårds, Marita Bagge och AnnaLena Ahlnäs. Där-

till har Yngve Birell deltagit i arbetsgruppens möten som fullvärdig medlem. Arbetsgruppen samman-

trädde tre gånger, 14 mars, 20 mars, 5 april + en fjärde gång vid planläggningen som Anna Majanevas 

gäster den 3 maj.  

 

Arbetet löpte väl och upplevdes som intressant. Arbetsgruppen sammankom på talkobasis utan ersätt-

ning. 
 

 

 

Beslut   Antecknades för kännedom. 
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Protokolljusterarna 

 

__________________________________________________________________________________ 

18 §  Vasa stads nya generalplan, informationstillfället i Sundom skola 16.5.2023 

 
Ordförande Marit Nilsson-Väre, tfn 050-371 5515, marit.nilsson-vare(at)hanken.fi 
 

Generalplanen för Vasa 2040 är nu i skede ett med en projektplan som invånarna kan kommentera och 

utvärdera fram till den 30 juni. Det som planläggarna önskar är åsikter om planens mål och metoder 

för växelverkan. Gör vi rätt? Vad mera borde vi tänka på?  

 

På nätet finns länkar till en enkät där intresserade kan komma med synpunkter. En skild enkät riktar 

sig till företag om utvecklingsbehoven som generalplanen borde beakta. Båda enkäterna är öppna till 

och med 30 juni. Det följande skedet är ett utkast till generalplanen. Om arbetet går som planerat så 

blir det 2025 eller 2026. Förslaget till generalplan kan vara klart 2027.  

 

Generalplanen för Sundoms del diskuterades vid ett tillfälle i Sundom skola den 16.5.2023 där ett 

mindre antal personer deltog. Informationen kring detta tillfälle kom sent varvid det kunde vara orsa-

ken till deltagarantalet. Sundom områdeskommitté kommer att diskutera planen i höst tillsammans 

med planläggningen utgående från de förslag som inkommit och från de preliminära planer planlägg-

ningen framför.  

 

Vasabladets skrivelse 17.5.2023 från nämnda tillfälle bifogas som grund för en diskussion i ärendet.  

 

 

Beslut Sundom områdeskommitté beslöt anteckna ärendet till kännedom och att aktivt följa 

med den fortsatta diskussionen . Beslöts inbjuda planläggare Annika Birell till ett möte 

under hösten för att berätta om hur arbetet framskrider och vad som framkommit under 

påseendetiden fram till 30.6.2023. 
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__________________________________________________________________________________ 

19 §     Hamnvägens behov och sträckning 

 
Ordförande Marit Nilsson-Väre, tfn 050-371 5515, marit.nilsson-vare(at)hanken.fi 
 

Hamnvägen delar känslor i bl.a. Sundom, Solf, Korsholm och Vasa. Det som torde vara klart är att en 

hamnväg behövs. Likaså finns det mycket som talar för att den tunga och farliga trafiken bör fås bort 

från Sundom centrum, från Sundomvägen som egentligen är en föbindelseväg och inte en stamväg, 

d.v.s. en väg som inte är lämplig för tung trafik. Än mindre är den ur trygghetssynvinkel lämplig.  

 

Men, var skall vägen dras. Ramboll gjorde en utförlig analys med fyra olika alternativ för ett antal år 

sedan, men mycket har hänt sedan dess, Wärtsiläs nybygge i Vasklot, utökad frakt i Vasa-Umeå hamn, 

vindmölletransporter och diskussioner kring ett omfattande Giga Vaasa, Northwolt samarbete. Även 

landets geopolitiska läge just nu talar för fungerande logistik på ett helt annat sätt än för några år se-

dan.  

 

Utöver alternativen som presenterades 2015 har även en bro över stadsfjärden diskuterats mera aktivt 

än tidigare, men utredningar saknas.  

 

Sundomborna ser inte alternativet längs Bolåkern och Näset som ett bra alternativ, eftersom vägen de-

lar byn i två delar.  

 

Sundom områdeskommitté diskuterar hamnvägens behov och sträckning utgående från tidningsartiklar 

som publicerats och åsikter som framkommit, och försöker objektivt ta ställning till de planer som nu 

föreligger.  

 

NMT-centralen har meddelat att de gör beslut i ärendet redan innan midsommaren 2023. 

 

 

Beslut Sundom områdeskommitté anser att första prioritet är att få bort alla/minska nuvarande 

fraliga trafikelement genom Sundom centrum.  

 Vi har tagit del av de diskussioner som förts kring hamnvägen. Vi följer med i utveckl-

ingen och önskar få vara med i planeringsprocessen. 
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__________________________________________________________________________________ 

20 §     Bekämpning av invasiva arter i Sundom  

 
Ordförande Marit Nilsson-Väre, tfn 050-371 5515, marit.nilsson-vare(at)hanken.fi 
 

 

Bekämpning av invasiva arter är aktuellt även i Sundom. Sundom TV diskuterade ämnet för skärgår-

dens del i en sändning 21 maj 2023. Vasa stad har ansökt om Interreg Aurora för bekämpning av inva-

siva arter i staden. Många ställen i Sundom är utsatta för olika typer av invasiva arter. Områdeskom-

mittén diskuterar ämnet och tar ställning till om detta är något som Sundom områdeskommitté kunde 

ta del i. Är det något som Sundom i egenskap av Leaderområde kunde erhålla pengar för? 

 

Beslut  

 

 Områdeskommittén diskuterade ärendet och önskar att Sundom ska vara med i projektet.  

 Ordförande kontaktar kommunteknikens direktör Jukka Talvi och grönområdeshortonom Leila 

 Roininen om hur organisationer i Sundom kunde delta. 
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__________________________________________________________________________________ 

20 §  Aktuellt i Sundom under sommaren och hösten 

 
 

Ordförande Marit Nilsson-Väre, tfn 050-371 5515, marit.nilsson-vare(at)hanken.fi 
 

Sundom områdeskommitté listar aktuella händelser som kommer att försiggå under sommaren i 

Sundom i de olika föreningarna. 

 

Öpnna byars dag 10.6: Museiområdet har öppet, Sundom UF har Knatteloppis, familjedag på Öjberget 

 

Långskärsdansen 15.7 

 

Byggdeföreningen planerar sitt 70-årsjubileum vid museiområdet i form av en jubileumshelg 19–20.8 

 

Speeddating vid Sundom UF 20.8. 

 

 

Beslut  Antecknades för kännedom 
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Protokolljusterarna 

 

__________________________________________________________________________________ 

21 §             Datum för nästa möte och mötets avslutande 

 

 

Beslut  Nästa möte hålls 19.9 kl 19.  

  Ordförande avslutade mötet kl. 19.15. 


